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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Представители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност, синдикатите
поискаха промяна в методиката за определянето ѝ. Становищата им бяха изразени по време на заседанието на
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС). Членовете на НСТС обсъдиха проект на постановление
на служебното правителство линията на бедност за 2025 г. да бъде 638 лв. За тази година... 

Вашите констатации и очаквания за бизнес средата са основен източник на информация за политиците в ЕС при
формулиране на стратегии и планове за действие, както и политики за вземане на решения Българската
търговско-промишлена кани своите членове и бизнес партньори да участват в анкетното проучване Eurochambres
Economic Survey 2025 (EES2025). Това е 32-то проучване за бизнес климата в Европа, като... 

Среща на ръководството на БТПП с изпълнителния директор на "Ай Ти Галакси" ЕООД На 16 септември се състоя
среща между изпълнителния директор на "Ай Ти Галакси" ЕООД Асен Велев и ръководството на Българската
търговско-промишлена палата (БТПП). Основната тема на срещата беше значението на изкуствения интелект (AI)
за развитието на бизнеса, както и възможностите за сътрудничество между академичните ... 

В периода 17-19 септември в гр. Барселона се провежда среща на консорциума по проект STEIDA, финансиран по
програма Еразъм+. Домакин на събитието е Търговската камара на Барселона. Една от целите на срещата е
обмяна на добри практики между партньорите в областта на трансфера на технологии. В тази насока бе
представена програма Innova, администрирана от Политехническия университет в Барселона, об... 
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STEIDA
Дата: 18.09.2024 10:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Арх. Белин Моллов: Трябват аргументирани проекти за локациите с потенциал
Дата: 18.09.2024 09:52

http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-news114141.html
https://www.bcci.bg/news/20485
https://www.bcci.bg/news/20488
https://www.bcci.bg/news/20487
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslimarh-belin-mollovmark-tryabvat-argumentirani-proekti-za-lokatsiite-s-potentsial/


Арх. Белин Моллов е урбанист и ръководител на екипа, създал Интегрирания план за градско възстановяване и
развитите на Пловдив. Бил е директор на КНИПИ "Софпроект"- Генплан, съветник в Столичния общински съвет,
зам.-министър на МРРБ, съпредседател на преговорната позиция "Регионална политика" по договора за
присъединяване на България към ЕС, съветник на министъра на регионалното развитие и благоус... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

В България, 60% от бизнеса изпитва трудности заради липсата на работна ръка. Това налага внос на работници от
Бангладеш, Непал и дори някои африкански страни и то за професии, за които на запад са наети българи.
Изчерпан ли е резерва от работна сила в България и защо българите са по-мотивирани да работят в чужбина, а
при нас идват работници от изтока? Така в днешната глобална икономика, наемане на... 

Шест години след като Гърция успя да се измъкне от икономическата криза, страната посреща ново
предизвикателство, което ще повлияе върху икономическата структура: спад на населението. Според прогнозите,
до 2070 г. населението на страната ще се смали с 25 %. Това е много над средния за Европа спад с 4 %. През 2022
г., страната отбелязва по-малко от 77 хиляди раждания, най-ниският брой за почти век,... 

Компанията American Boeing Co. се съгласи да плати на Embraer 150 милиона долара за решението си да се
откаже от покупката на дял от бразилския производител на самолети през 2020 г., съобщава Financial Times.
Бразилският производител на самолети обяви края на арбитража на Международната търговска камара, който
заведе, след като Boeing се отказа от сделката. Boeing също потвърди края на арбитражнот... 

София става все по-богата – 69 млрд. БВП и 2800 лева средна заплата София става все по-богата и все по-добро
място за живот. 69 милиарда лева е годишният БВП, който се генерира в столицата, а средната заплата вече е
2800 лева, става ясно от проверка на Нова тв. Всъщност, БВП на София е 41% от обема на икономиката на
България. Според анализ на Института за пазарна икономика през последните две десе... 

Много малко български компании могат да изградят един индустриален обект, казва експерт"Ресорът е
прекрасен. Когато в български ръце се намират стартъпи, иновации и изследвания, ние се намираме в чудесна
позиция. Не смятам, че българската държава е безкрайно неиновативна и няма стартъпи."Тази позиция изрази
пред БНР доц. Косьо Стойчев, преподавател в СУ "Св. Климент Охридски", за ресора, който пол... 
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Йордан Йорданов е съсобственик и изпълнителен директор на Ozone. Със своите над 20 години опит в сферата на
телекомуникационния и технологичен сектор той е сред създателите на редица успешни компании, част от които
са "Евроком Кабел", "Мегалан Нетуърк", "Онлайн Директ" и други Историята на Ozone е като наръчник за
стартиращи компании, които искат да се превърнат в големи корпорации. Започнала дейн... 

"Ресорът е прекрасен. Когато в български ръце се намират стартъпи, иновации и изследвания, ние се намираме в
чудесна позиция. Не смятам, че българската държава е безкрайно неиновативна и няма стартъпи." Тази позиция
изрази пред БНР доц. Косьо Стойчев, преподавател в СУ "Св. Климент Охридски", за ресора, който получава
българският кандидат за еврокомисар Екатерина Захариева. Българските фирми нямат... 

В партньорство с Lidl български производители постигат все по-добри резултати както на вътрешния, така и на
външни пазари. За първите шест месеца на годината експортният оборот на български компании в европейската
търговска мрежа на Lidl бележи 11.6% ръст спрямо същия период на миналата година. За тази половин година
продукция на 36 български компании на стойност над 47 млн. лв. е достигнала до 27... 

От началото на годината до края на август, за цялата страна са подадени 47 уведомления за масово уволнение.
Става дума за около 4 хиляди души. Напрежение в Северозапада породи предстоящо закриване на два големи
завода. Хиляди остават без работа, предаде бТВ. Близо 2500 души остават без работа, след като два завода за
автомобилно оборудване – в Плевен и Мездра, обявиха, че преустановяват работа до ... 

Българска народна банка вижда риск от прекомерно задлъжняване на домакинствата заради големите кредити.
При едно бъдещо увеличение на лихвените проценти това може да забави обслужването на кредитите, а това ще
повлияе на портфейлите на банките. Целта е да се охлади пазара и да се ограничи достъпа до кредитиране до
най-рисковите кредитополучатели. През последните години жилищното кредитиране расте ... 

Софийското метро е на второ място в европейска класация на най-добрите станции и мрежи в Европа. Повече за
проучването, вижте във видеото. 

Държавните оператори "Булгартрансгаз" и Електроенергийният системен оператор ще бъдат отделени в нов
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холдинг към Министерството на енергетиката, съобщи служебният министър Владимир Малинов пред депутати
Държавните оператори "Булгартрансгаз" и Електроенергийният системен оператор ще бъдат отделени в нов
холдинг към Министерството на енергетиката, съобщи служебният министър Владимир Малинов пред деп... 

София е сред десетте града в света, които бележат най-голямо подобрение в тазгодишната класация на списание
"Икономист" за най-добрите места за живеене. Столицата ни подобрява резултата си с 1.6 пункта по индекса за
качество на живот и заема 103-о място от общо 173 града, като прогресът е с пет места. Ръстът на София е същият
като на Хо Ши Мин във Виетнам, а с по-голямо подобрение е само Хонконг –... 

Какво да очакваме от новия Терминал 3, как ще се трансформират Т1 и Т2, ще имаме ли регионална летищна
академия и какви са най-новите тенденции при въздушния трафик разказва Хесус Кабайеро, изпълнителен
директор на "СОФ Кънект"Наскоро летище София представи плановете си за строителство и дизайна на Терминал
3. Кога ще бъде готов този терминал, каква функция ще изпълнява, ще бъде ли съобразен с нов... 

Туристическият бранш продължава да изпитва затруднения заради забавяне в издаването както на работни визи
за сектора, така и на туристически за лица от трети страни, които искат да посетят страната ни. Засега като
основни потърпевши се очертават секторите на туризма и на строителството, но и много други браншове се
сблъскват със затруднения при обработването на визите за работа в България. Пробле... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

75 млрд. е брутния вътрешен продукт на София Над 25 хил. нови жители, 70% от тях са под 39 г. Висшист между 45
и 49 г., всеки трети е IT експерт или работещ в сферата на търговията и ремонтите, като средната му заплата е
3129 лв. Този профил на софиянеца се очертава от данните на Националния статистически институт. Както в
цялата страна, а и по света, и в София има тенденция за застаряване на нас... 

Те са удобен и ефективен начин за работодателите да подкрепят своите служителиВсички сме чували, а мнозина и
ползват ваучерите за храна. Те се специфичен инструмент, който всички предполагат, че познават, но въпреки това
често се превръщат в обект на митове. Какво представляват ваучерите за храна, кой ги плаща и защо са важни –
както за работодателите, така и за служителите. Какво представляват ва... 

Шокираща разлика с Белград и СкопиеСофия в безспорен икономически лидер в страната. Казано с други думи,
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https://bnr.bg/post/102047388
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/18909509
https://clubz.bg/153765
https://www.standartnews.com/biznes/sofiya-udari-balkanskite-stolici-eto-zaplatite-573432.html


икономиката ѝ генерира 5 пъти повече от тази на втората в класацията област – Пловдив и 70 пъти повече от
областта, която генерира най-малък дял от брутния вътрешен продукт на страната – Видин. Секторите, почти
изцяло превзели софийската икономика, са два. Този на услугите, който владее 84% от ... 

Над 1,1 милиона пенсионери от следващата година ще бъдат бедни. Или от общо 1,944 милиона пенсионери у нас
това прави 57 на сто от всички. Толкова са възрастните хора, които получават лична пенсия под размера на новата
линия на бедност. Правителството предлага тя да се повиши от 526 лв. сега на 638 лв. от 1 януари 2025 г. Общо
пенсионерите, които взимат лична пенсия до минималната, която е 580,57 ... 

Вече четири месеца Български пощи предоставят електронни ваучери за храна, които правят пазаруването по-
лесно и удобно от всякога. Те се зареждат на физическа карта Transcard-Bcard e-voucher и потребителите могат да
пазаруват сигурно и безпроблемно в над 4000 местни и национални магазини в цялата страна. В постоянно
развиващата се търговска мрежа ежедневно нови обекти започват да приемат ваучерите... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

На 13.09.2024 г. се в ППМГ "Акад. Проф. д-р Асен Златаров" гр. Ботевград се проведе педагогически съвет, на който
се направи отчет на проведени мобилности по проект 2023-1-BG01-KA121-SCH-000114572/по Акредитация 2022-
1-BG01-KA120-SCH-000106241, по програма Еразъм. Г-жа Милена Андонова и г-жа Биляна Лалинска споделиха
впечатления от проведено наблюдение на открити практики по английски, френски и н... 

Това става въпреки очакваните социални, икономически и екологични последствия Европейската комисия добави
стар, отречен още през 80-те години на миналия век, хидроенергиен проект за ВЕЦ на Дунав към списъка си с
приоритетни инфраструктурни инвестиции, въпреки голямата опасност да навреди на общностите, икономиките и
ценните екосистеми по течението на реката и да наруши директиви на ЕС. Проектът за... 

Пълна мобилизация, нямаме ли над 70-80 депутата, правителство няма да има. Няма кой да го направи.
Убеждавайте хората да гласуват. Ако искат да има смисъл – за ГЕРБ, ако искат да е във въздуха за друг и да се
сърдят за себе си. Това заръча лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов на актива на партията. Борисов продължава със
срещите с актива на ГЕРБ. Този път той се срещна с хората в кв. "Искър", а редом до ... 

Близо 128 000 от тях ще се преместят да живеят в нов град през текущата годинаПромените, които настъпват
толкова бързо на световната политическа и икономическа сцена, както и пазарните условия, данъчните стимули,

Заглавие: Над 1,1 млн. пенсионери ще изпаднат под прага на бедност от 2025 г.
Дата: 18.09.2024 10:39
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Български пощи въведоха електронни ваучери за храна
Дата: 18.09.2024 09:30
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Да обучаваш – означава да се учиш двойно, Жозеф Жубер
Дата: 18.09.2024 01:01
Медия: Botevgrad.NEWS

Заглавие: Опасният проект за ВЕЦ на Дунав е включен в списъка на приоритетните инвестиции на ЕС
Дата: 18.09.2024 10:22
Медия: Под тепето

Заглавие: Борисов : Пълна мобилизация, нямаме ли 70-80 депутата, няма правителство
Дата: 18.09.2024 10:06
Медия: Пирин press

Заглавие: Милионерите избират пет европейски града, в които да живеят
Дата: 18.09.2024 09:21
Медия: Факти

https://varnanovini.bg/2024/09/18/nad-11-mln-pensioneri-shte-izpadnat-pod-pr/
https://struma.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D1%89%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B2/
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https://podtepeto.com/bulgaria/opasniyat-proekt-za-vecz-na-dunav-e-vklyuchen-v-spisaka-na-prioritetnite-investiczii-na-es/
https://pirinpress.com/%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BB%D0%B8-70-80/
https://fakti.bg/imoti/913085-milionerite-izbirat-pet-evropeiski-grada-v-koito-da-jiveat


местата където може да се ходи без визи, са определящите фактори за милионерите, когато избират новия си
дом. През 2023 г. в цял свят са мигрирали 120 000 милионера. През тази година реко... 

От десетилетия секторът на недвижимите имоти в Испания се характеризира с отчетливо традиционно управление
на продажбата и отдаването под наем на имоти. През последните седем години обаче технологичните иновации
навлязоха в недрата на сектора и го революционизираха отвътре в страна, в която достъпът до жилища се
превърна в нарастващо безпокойство, пише cincodias.elpais.com. През 2017 г. имаше едв... 

Българските фармацевти в протестна готовност заради приетите на първо четене в парламента законови
промени, свързани с продажбата на лекарства чрез вендинг автомати, внесени от "Възраждане", но подкрепено
от ИТН, БСП и други съмнителни ПГ под контрола на Пеевски. От бранша днес ще представят исканията си срещу
опита на КОЙ да окупира отново спирките и топ локациите на градове и села с лафки за лек... 

Новите мерки на Българската народна банка (БНБ) за ипотечното кредитиране ще отдалечат във времето мечтите
за собствен дом основно на хората с ниски доходи, но като цяло не се очаква да имат съществено отражение върху
активността на пазара на недвижими имоти и на кредитирането в България.Това каза в интервю за БТА
Александър Бочев, председател на Управителния съвет на Националното сдружение "Недви... 

Няма добър или лош ресор, има добър или лош еврокомисар, коментира председателят на комисията по външна
политика в 46-ото НСБългария получи ресор стартъпи, научни изследвания и иновации в Европейската комисия.
Остава номинацията на Екатерина Захариева да бъде гласувана в Европейския парламент. "Комисията беше
трансформирана, Урсула фон дер Лайен направи много промени. Няма добър или лош ресор, им... 

Заменянето на тютюнопушенето с вейпинг е успешният метод за намаляване на вредата за здравето. Тежките
рестрикции върху бездимните алтернативи с намалена вреда засилва черния пазар. Дезинформационната
кампания срещу никотина се засилва. Около тази теза се обединиха специалисти от цял свят по време на "7th
Summit tobacco harm reduction" - семинар с фокус върху намаляване на вредите от тютюнопушенет... 

Изданието посочва, че тя е на "мушка" и преписва публикацията си от 10 септември. В нея се припомня статия на
"Юроактив" от 2018 г., според която Захариева е замесена в скандал с издаването на български паспорти срещу
подкупи. Тогава тя е била правосъден министърЕкатерина Захариева е един от петимата номинирани

Заглавие: Бизнес перспективи: Как работи екосистемата "proptechs" в Испания
Дата: 18.09.2024 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Бунт на фармацевтите срещу схемата на Пеевски и Възраждане да правят Лафка за лекарства, дори
и на такива с рецепти
Дата: 18.09.2024 10:34
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Ще ударят ли новите мерки за ипотечното кредитиране хората с ниски доходи ?
Дата: 18.09.2024 09:53
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Димитър Гърдев: Ако послушат Драги, ще има много пари в ресора на Захариева
Дата: 17.09.2024 23:40
Медия: Факти

Заглавие: Тютюнопушенето убива, а не никотинът: Общественото здраве се гради с информация
Дата: 18.09.2024 10:00
Медия: OFFNews

Заглавие: "Политико": Петима кандидати за ЕК са с най-голям шанс да бъдат отхвърлени. В това число е и
Захариева
Дата: 18.09.2024 11:26
Медия: Факти

https://manager.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/biznes-perspektivi-kak-raboti-ekosistemata-proptechs-v-ispania
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https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=82085
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https://offnews.bg/zdrave/tiutiunopusheneto-ubiva-a-ne-nikotinat-obshtestvenoto-zdrave-se-grad-829893.html
https://fakti.bg/world/913140-politiko-petima-kandidati-za-ek-sa-s-nai-golam-shans-da-badat-othvarleni-v-tova-chislo-e-i-zaharieva


еврокомисари с най-голяма вероятност да бъдат отхвърлени, пише "Политико", цитирано от ... 

Изданието посочи петимата кандидати за ЕК с най-голям шанс да бъдат отхвърлениЕкатерина Захариева е един
от петимата номинирани еврокомисари с най-голяма вероятност да бъдат отхвърлени, пише "Политико".
Изданието посочва, че тя е на "мушка" и преписва публикацията си от 10 септември. В нея се припомня статия на
"Юрактив" от 2018 г., според която Захариева е замесена в скандал с издаването на бълга... 

Във вторник се състояла важна среща между министъра на външните работи на България Иван Кондов и
извънредния и пълномощен посланик на Съединените американски щати (САЩ) в България Кенет Мертен.
Основна тема на разговора беше включването на България в Програмата за безвизово пътуване на САЩ. Тази
среща затвърждава стремежа на България към задълбочаване на стратегическото партньорство със САЩ и подч...

Заглавие: "Политико": Паспортите може да вземат главата на Екатерина Захариева
Дата: 18.09.2024 10:52
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Падат ли визите за българи в САЩ?
Дата: 18.09.2024 09:23
Медия: Класа

https://lupa.bg/news/quotpolitikoquot-pasportite-mozhe-da-vzemat-glavata-na-ekaterina-zaharieva_313934news.html
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/533922-%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%BB%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89
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